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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 22.10.2020
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,

ședință care a avut loc în Sala de Ședințe a Centrului Cultural European Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Popa Constantin Tiberiu
11. Roșoiu Daniela Cerasela
12. Sprinceană Eugen Dănuț
13. Trandafir Dorel Ioan
14. Trifu Marius Robertino
15. Voicu Emilia Romelia

A fost absent domnul consilier Miu Vasile.
Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena,

care spune că prin Dispoziția Primarului nr. 785/16.10.2020 consilierii locali au fost convocați în
ședință ordinară, iar din consultarea condicii de prezență constată că sunt îndeplinite condițiile
cerute de lege pentru desfășurarea ședinței. Apoi îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin
Emilian să prezinte ordinea de zi și s-o supună la vot.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi. Propune suplimentarea
ordinii de zi cu următoarele 6 proiecte de hotărâri:

1. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și
Administrației prin Compania Națională de Investiții „ C. N. I. ” S. A. a amplasamentului și
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „ Stabilizare alunecare de
teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”;

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării H.C.L. Nr. 223/18.12.2019 privind
Aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare
de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru
obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”.

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea a 2 consilieri locali care să facă parte din
comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general - U.A.T.
Orașul Pucioasa, jr. CATANĂ ELENA - pentru activitatea desfășurată în perioada 01.01.2020 -
22.10.2020.
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr.
20/19.02.2020 privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli
pentru acțiuni multianuale 2020 - 2023, modificat prin HCL nr. 65/28.04.2020, HCL nr.
79/28.05.2020, HCL nr. 100/17.07.2020, HCL nr. 113/14.08.2020 și HCL nr. 138/13.10.2020,
conform Anexei nr. 1.

6. Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare a Școlii nr. 4 „ Elena
Donici Cantacuzino ” asupra imobilului denumit Școala nr. 3, compus din clădire și teren situat în
orașul Pucioasa, Bulevardul Trandafirilor, nr. 139 și darea în administrare Colegiului Național N.
Titulescu Pucioasa, a imobilului clădire și teren, denumit Școala nr. 3, situat în orașul Pucioasa,
Bulevardul Trandafirilor, nr. 139, județul Dâmbovița, cu precizarea că aceste proiecte de hotărâri
au avizul comisiilor de specialitate și sunt urgente, având în vedere că trebuiesc înaintate CNI
primele 3 proiecte de hotărâre, evaluarea secretarului general trebuie s-o facă actualul Consiliu
Local iar Școala nr. 3 trebuie să trecă în administrarea Colegiului Național pentru că deja
Colegiul s-a mutat la Școala nr. 3 și trbuie achitate utilitățile.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian supune la vot ordinea de zi și propunerea de
suplimentare a ordinii de zi și este aprobată cu unanimitate de voturi.

În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesele verbale ale ședinței ordinare din data de 24.09.2020 și ale ședinței extraordinare din
13.10.2020.

Supune atenției consilierilor locali procesul - verbal al ședinței ordinare din data de
24.09.2020. Întreabă dacă sunt observații asupra procesului verbal al ședinței din 24.09.2020. Nu
sunt. Este supus la vot și este aprobat cu 15 voturi „ PENTRU ” și un consilier local absent 4 -
(domnul consilier Miu Vasile) În continuare supune atenției consilierilor locali procesul -
verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din data de 13.10.2020.
Întreabă dacă sunt observații asupra procesului - verbal al ședinței extraordinare din 13.10.2020.
Nu sunt. Supune la vot procesul - verbal al ședinței extraordinare din 13.10.2020 și este aprobat
cu 10 voturi „ PENTRU ” și 5 „ ABȚINERI ”: doamna consilier Arjan Laurenția, domnul
consilier Budoiu Ion, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, domnul consilier Popa Constantin
Tiberiu și doamna consilier Voicu Emilia Romelia - consilieri locali care nu au fost prezenți la
ședința extraordinară a Consiliului Local din 13.10.2020.

Președinte de ședință, este domnul consilier Ianeț Constantin.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind prelungirea

repartizării ap. nr. 3, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, doamnei Chiran Lenuța și scutirea de la plata
chiriei conform Legii nr. 448/2006.”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că acestă familie are 2 copii cu
handicap, iar situația lor este cunoscută de toți consilierii. Se știe cum i s-a repartizat locuința, iar
acum se propune prelungirea repartizării acestei locuințe.

Nu mai sunt discuții.
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu a avizat pentru legalitate

proiectul de hotărâre și nu va aviza nici Hotărârea Consiliului Local pentru că le apreciază ca
fiind nelegale și prezintă obiecțiuni:
„ 1. Hotărârea nr. 139 din 22.10.2020 este lipsită de temei legal.

Locuința care i s-a repartizat doamnei Chiran Lenuța face parte din locuințele pentru tineri
destinate închiriereii și este construită prin programul Agenției Naționale pentru Locuințe.

„ Repartizarea locuinţelor pentru tineri destinate închirierii, construite şi date în exploatare
prin programele derulate de Agenţia Naţională pentru Locuinţe conform prevederilor art. 6^1 alin.
(4), se face după criterii stabilite şi adoptate de autorităţile administraţiei publice locale şi/sau
centrale care preiau în administrare aceste locuinţe, cu avizul Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor
Publice şi Locuinţelor, pe baza unor criterii-cadru de acces la locuinţe şi, respectiv, de prioritate
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în repartizarea locuinţelor, aprobate prin hotărâre a Guvernului. În baza unor propuneri temeinic
justificate pot fi adaptate la situaţii concrete existente pe plan local numai criteriile-cadru de acces
la locuinţe şi numai din punctul de vedere al cuprinderii teritoriale.”

Hotărârea Guvernului nr. 962/2001 privind aprobarea Normelor metodologice pentru
punerea în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înființarea Agenției Naționale
pentru Locuințe prevede în art. 14, alin. (7) că „ Stabilirea solicitanţilor care au acces la locuinţe
şi a ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor înregistrate în condiţiile alin. (1) şi (2), precum şi
repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, se realizează în mod obligatoriu după
criterii care vor respecta criteriile-cadru cuprinse în anexa nr. 11 şi care se adoptă, cu avizul
Ministerului Dezvoltării Regionale şi Locuinţei, de autorităţile administraţiei publice locale şi/sau
centrale care preiau în administrare aceste locuinţe. ”

Repartizarea acestei locuințe s-a făcut cu nerespectarea acestor prevederi din Hotărârea
Guvernului nr. 962/2001 privind aprobarea Normelor metodologice pentru punerea în aplicare a
prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înfiinţarea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, în sensul
că nu respectă criteriile - cadru cuprinse în anexa 11 la Hotărârea Guvernului nr. 962/2001 și nici
ordinea de prioritate stabilită prin Hotărârea Consiliului Local nr. 80/28.05.2020. ”

Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de
hotărâre privind prelungirea repartizării ap. nr. 3, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, doamnei Chiran
Lenuța și scutirea de la plata chiriei conform Legii nr. 448/2006 și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind cesionarea
contractului de închiriere nr. 11 077/20.05.2019, pentru locuința deținută de dl. Geantă Ionuț în
Pucioasa, str. Stadionului, bl. 103, camera 75, în favoarea sorei sale Geantă Alexandra - Alina. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind cesionarea contractului de închiriere nr. 11 077/20.05.2019, pentru locuința
deținută de dl. Geantă Ionuț în Pucioasa, str. Stadionului, bl. 103, camera 75, în favoarea sorei
sale Geantă Alexandra - Alina și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea
unei locuințe construită din fondurile ANL, și anume ap. nr. 15, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor,
conform Anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL, și anume ap. nr. 15, bl. 2
ANL, str. Rândunelelor, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea listei
cu ordinea de prioritate a cererilor pentru locuințele realizate în cadrul programului de construcții
de locuințe pentru tineri (ANL), destinate închirierii. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea listei cu ordinea de prioritate a cererilor pentru locuințele realizate în
cadrul programului de construcții de locuințe pentru tineri (ANL), destinate închirierii și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
începând cu data de 01.12.2020, a organigramei și ștatele de funcții pentru funcțiile de demnitate
publică, funcțiile care fac parte din aparatul de specialitate al primarului, funcțiile care nu fac
parte din aparatul de specialitate și serviciile publice din cadrul U. A. T. Orașul Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia - Lucia referent resurse umane dă explicațiile necesare.
Precizează că numărul de posturi a rămas același, unele posturi vacante au fost desființate de la
compartimentele de unde nu erau necesare și au fost înființate la achiziții, acolo fiind nevoie de
oameni pentru a putea derula proiectele pentru care s-au semnat contractele de finanțare.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă de ce acestă organigramă intră în vigoare începând
cu 01.12.2020?, doamna Năstase precizează că până atunci abia se emit actele administrative, iar
organigrama este verificată de ANFP.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea începând cu data de 01.12.2020, a organigramei și ștatele de funcții
pentru funcțiile de demnitate publică, funcțiile care fac parte din aparatul de specialitate al
primarului, funcțiile care nu fac parte din aparatul de specialitate și serviciile publice din cadrul U.
A. T. Orașul Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului
didactic auxiliar și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea
bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului instituțiilor publice și
activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Doamna ec. Păun Carmen - inspector în cadrul biroului contabilitate dă explicațiile
necesare. Precizează că prin acestă rectificare se propune alocarea unor sume de bani, după cum
urmează:

- cheltuieli necesare pentru întreținerea și funcționarea Primăriei Pucioasa - 47 mii lei - cap.
51.02;

- 50 mii lei reparații stadion - cap. 67.02;
- 50 mii lei - reparații străzi - cap. 84.02;
- 40 mii lei Spitalul Orășenesc - cap. 66.02;
S-au luat bani de la investiții:
- cap. 65.02 - servicii de proiectare Gr. 1 - 36 mii lei;
- cap. 67.02 - servicii proiectare așezământ cultural - 55 mii lei;
- cap. 70.02 - acces teren cimitir nou - 20 mii lei;
- cap. 70.02 - rețele distribuție apă și branșamente Pucioasa - Sat - 24 mii lei.
Nu sunt discuții.
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Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de
hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2020
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
transmiterii dreptului de concesiune asupra terenului în suprafață de 4 017 mp. situat în orașul
Pucioasa, str. Morilor, jud. Dâmbovița, ce face obiectul contractului de concesiune nr. 9299/2003
de la S. C. BENETON SERV S. R. L. la Căpraru Nicușor conform actului de dare în plată
nr. 2071 din 20.07.2020 și ulterior transmiterea către Căpraru Robert conform contractului de
donație nr. 2 269 din 05.08.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena dă explicațiile necesare, spune că acest proiect
de hotărâre respectă prevederile Legii nr. 50/1991 și în cazul în care nu s-ar aproba de către
Consiliul Local terenul ar fi intabulat de OCPI pe numele proprietarului construcției.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă prețul redevenței rămâne la fel?
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că da.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan propune ca proiectul de hotărâre să fie modificat la

art. 1, sintagma „ terenul pentru a cărei realizare acesta a fost constituit ” să se înlocuiască cu
sintagma „ terenul concesionat ”.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de concesiune asupra terenului în suprafață de 4
017 mp. situat în orașul Pucioasa, str. Morilor, jud. Dâmbovița, ce face obiectul contractului de
concesiune nr. 9299/2003 de la S. C. BENETON SERV S. R. L. la Căpraru Nicușor conform
actului de dare în plată nr. 2071 din 20.07.2020 și ulterior transmiterea către Căpraru Robert
conform contractului de donație nr. 2 269 din 05.08.2020 cu propunerea domnului consilier
Trandafir Dorel Ioan și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ”, - domnul
consilier Budoiu Ion și un consilier local absent (Miu Vasile).

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Adresa nr. 9 554 din 24 septembrie 2020 a
Instituției Prefectului - Județul Dâmbovița către Consiliul Local Pucioasa privind aprecierea ca
nelegală a Hotărârii nr. 121/27.08.2020 a Consiliului Local Pucioasa. ”

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă adresa nr. 9 554/24.09.2020 a Instituției
Prefectului - Județul Dâmbovița, înregistrată la Primăria Pucioasa sub nr. 20 426/29.09/2020, prin
care se comunică Consiliului Local Pucioasa că Hotărârea Consiliului Local nr. 121/27.08.2020
adoptată de Consiliul Local a fost apreciată ca nelegală. Se solicită revocarea ei, în caz contrar
Instituția Prefectului - Județul Dâmbovița va ataca la instanță. Precizează că este vorba despre
Hotărârea Consiliului Local prin care s-au majorat salarile pentru admnistrator fond locativ
Benescu Adrian și pentru postul de șef serviciu - Geambașu Romeo.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că la ședința următoare va veni cu un
proiect de hotărâre de revocare.

Nu mai sunt alte discuții.
Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind predarea către

Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții
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„ C. N. I. ” S. A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de
investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că prin adoptarea acestei hotărâri
Consiliul Local își exprimă disponibilitatea de a pune la dispoziția S. C. CNI S. A.
amplasamentul în vederea demarării investiției și încadrarea obiectivului pe lista de investiții CNI
- pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier
Malurile ”

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin
Compania Națională de Investiții „ C. N. I. ” S. A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în
vederea executării obiectivului de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș
Pucioasa, cartier Malurile ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
revocării H.C.L. Nr. 223/18.12.2019 privind Aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru
obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier
Malurile ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că CNI a solicitat revocarea
acestei hotărâri și aprobarea altei hotărâri, conform modelului comunicat de ei.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea revocării H.C.L. Nr. 223/18.12.2019 privind Aprobarea indicatorilor
tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș
Pucioasa, cartier Malurile ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe
DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „
Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ” și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind desemnarea a
2 consilieri locali care să facă parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale
individuale a secretarului general - U.A.T. Orașul Pucioasa, jr. CATANĂ ELENA - pentru
activitatea desfășurată în perioada 01.01.2020 - 22.10.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia - Lucia - referent resurse umane precizează că trebuiesc
desemnați 2 consilieri care împreună cu domnul primar, să facă parte din comisia de evaluare a
secretarului general al U. A. T. Orașul Pucioasa, evaluare pe perioada 01.01.2020 - 22.10.2020.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian propune pe domnul copnsilier Dobrici
Gheorghe și pe domnul consilier Popa Constantin Tiberiu, câte un reprezentant de la fiecarte
formațiune politică care să facă parte din acestă comisie.

Nu mai sunt alte propuneri.
Propunerile sunt supuse la vot și sunt aprobate cu unanimitate de voturi.
Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea

modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 20/19.02.2020 privind aprobarea creditelor de angajament ale
bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020 - 2023, modificat prin HCL nr.
65/28.04.2020, HCL nr. 79/28.05.2020, HCL nr. 100/17.07.2020, HCL nr. 113/14.08.2020 și
HCL nr. 138/13.10.2020, conform Anexei nr. 1. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Mangalagiu Adrian dă explicațiile necesare, prezentând referatul
compartimentului de specialitate nr. 22 628/19.10.2020

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind probarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 20/19.02.2020 privind aprobarea
creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020 -
2023, modificat prin HCL nr. 65/28.04.2020, HCL nr. 79/28.05.2020, HCL nr. 100/17.07.2020,



8

HCL nr. 113/14.08.2020 și HCL nr. 138/13.10.2020, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind revocarea
dreptului de administrare a Școlii nr. 4 „ Elena Donici Cantacuzino ” asupra imobilului denumit
Școala nr. 3, compus din clădire și teren situat în orașul Pucioasa, Bulevardul Trandafirilor, nr.
139 și darea în administrare Colegiului Național N. Titulescu Pucioasa, a imobilului clădire și
teren, denumit Școala nr. 3, situat în orașul Pucioasa, Bulevardul Trandafirilor, nr. 139, județul
Dâmbovița. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este nevoie de acestă hotărâre
pentru ca colegiul să poată plăti utilitățile.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind revocarea dreptului de administrare a Școlii nr. 4 „ Elena Donici Cantacuzino ”
asupra imobilului denumit Școala nr. 3, compus din clădire și teren situat în orașul Pucioasa,
Bulevardul Trandafirilor, nr. 139 și darea în administrare Colegiului Național N. Titulescu
Pucioasa, a imobilului clădire și teren, denumit Școala nr. 3, situat în orașul Pucioasa, Bulevardul
Trandafirilor, nr. 139, județul Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că mâine 23.10.2020 are loc ședința de
constituire a noului Consiliu Local, ședință ce a fost convocată prin Ordinul Prefectului.

Precizează că mâine va înceta mandatul acestui Consiliu Local și va începe mandatul
noului Consiliu Local. Mulțumește consilierilor locali pentru activitatea depusă în acest mandat,
prercizează că a avut un Consiliu Local prietenos, care a aprobat toate proiectele propuse, au
făcut o echipă extraordinară pentru binele orașului. Își ia rămas bun de la domnii consilieri,
priecizând că, cu unii dintre ei, va colabora și în noul mandat.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
IANEȚ CONSTANTIN

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


